
Ook het gevoel dat Opdorp beter verdient? 
Namens N-VA Buggenhout willen wij u informeren over belangrijke kwesties die spelen in Opdorp. We streven 
naar een deelgemeente die opnieuw bruist van leven en zetten ons in voor positieve veranderingen die het 
wonen in Opdorp aangenamer maken. We focussen op verkeersveiligheid, de gemeentelijke infrastructuur, 
de feestelijkheden op en langs den Dries, een veilige woonomgeving en extra recreatiemogelijkheden 
in het middelpunt van Vlaanderen. Samen werken we aan een bloeiende toekomst voor Opdorp.

... met een kordate aanpak van sluipverkeer
N-VA stelt net als u vast dat de wegenwerken 
op de Provincialeweg in Sint-Amands al 
maanden zorgen voor een ongeziene toename 
van sluipverkeer in Opdorp. Wie dacht dat de 
noodzakelijke rioleringswerken in Hoogweg 
en Lijneveldstraat voor het toppunt van de 
verkeerschaos zouden zorgen in Opdorp, komt 
er bekaaid van af. Hoewel de wegenwerken 
maanden vooraf werden aangekondigd 
door het Agentschap Wegen en Verkeer, 
communiceerde het gemeentebestuur van 
Buggenhout niets over ‘de werf van de eeuw’. 

Nochtans zijn er in Opdorp twee scholen, 
verschillende sportclubs en horecazaken 

die alle baat hebben bij een verkeersluwe 
en een verkeersveilige omgeving. Er werd 
door Buggenhout geen enkele preventieve of 
curatieve maatregel genomen met betrekking 
tot de wegenwerken tot er klachten van 
sluipverkeer in de Houtenmolenstraat 
kwamen. De plotse invoering van een zone 
30 is natuurlijk zinloos en getuigt van een 
totaal gebrek aan visie en daadkracht bij het 
gemeentebestuur. Op dergelijk paniekvoetbal 
zit niemand te wachten. De Opdorpenaren 
hebben recht op een gemeentebestuur met 
visie en een plan van aanpak, ook bij grote 
wegenwerken.

… met een realistisch beheersplan van den Dries
Met het EK voetbal in aantocht blikken we nostalgisch terug op 
de vorige WK-campagne die op Den Dries werd uitgezonden 
op groot scherm. Duizenden bezoekers genoten toen van de 
sfeer en de ambiance tijdens dit evenement in openlucht. Recent 
zijn er enkele berichten verspreid die aangeven dat dergelijke 
massabijeenkomsten niet langer zouden toegelaten worden 
op het grootste open dorpsplein van Vlaanderen omwille van 
een te aangedrukte bodem. In een nieuw beheersplan voor 
den Dries wordt momenteel opgelijst welke evenementen er 
wel toegelaten zijn op het dorpsplein. Voor N-VA moeten alle 
activiteiten een eerlijke kans krijgen om zich te ontplooien 
op den Dries: de jaarmarkt, de kermis, een school-BBQ, een 
petanquetornooi, een handboogschieting, een plantenmarkt, 
een openluchttentoonstelling, een kerstmarkt en zelfs een 
sportwedstrijd op groot scherm.

Word lid Meer weten over deze thema’s? Neem contact op met 
N-VA Buggenhout via e-mail buggenhout@n-va.be.
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Opdorp verdient beter!



... met een herkenbare dorpskern
De Opdorpse dorpskern ondergaat een metamorfose. Zo 
maken traditionele gebouwen in rode baksteen vaak plaats 
voor moderne gevels in witte crepi. Om de dorpskern toch 
herkenbaar te houden moet de aandacht voor de traditionele 
gebouwen worden verscherpt. Het nakende beleidsplan 
Ruimte is het ideale startschot om hiervoor richtlijnen vast 
te leggen.

Naast de private gebouwen moeten ook de publieke gebouwen 
blijvend onderhoud genieten. Voor de renovatie van het oud-
gemeentehuis vroeg N-VA in 2023 al met aandrang om een 
subsidiedossier in te dienen bij het Agentschap Onroerend 
Erfgoed, maar tot op heden zijn er geen nieuwe ramen of een 
aanpak voor het opstijgend vocht te bespeuren. De staat van 
het gebouw is echter zorgwekkend en er is dringend actie 
nodig om het pand te behouden voor toekomstige generaties. 
N-VA wil niet passief toekijken hoe dit pand jaar na jaar 
achteruitgaat. Tot slot is N-VA voor de Sint-Amanduskerk 
in blijde verwachting van de inhoud van het nieuwe 
kerkenbeleidsplan waarin mogelijk extra functies worden 
opgenomen.

.… met een optimale inzet van 
het gemeentelijk patrimonium 
en toereikende subsidies voor 
de verenigingen
De werkingssubsidies aan de Opdorpse verenigingen werden 
al jaren niet geïndexeerd, hoewel alle prijzen zijn gestegen. 
Met N-VA pleiten we dan ook voor een stevige indexatie van 
de werkingssubsidies aan de verenigingen. 

De gemeente kan organisaties ook op andere manieren 
ondersteunen. Zo zorgde de bouw van een industriële keuken 
aan de cafetaria van de Orangerie voor een oplossing nadat 
verenigingen in zaal Madelon niet meer terechtkonden voor 
hun eetfestijn. N-VA dankt Middenstand Opdorp Leeft vzw 
en De Keisdruppers voor hun bijdrage aan dit project.

… ook met promotie van de 
recreatiemogelijkheden in het 
middelpunt van Vlaanderen 
Met het geografisch middelpunt van Vlaanderen heeft Opdorp 
de toeristische troef bij uitstek. Een bezoek aan het middelpunt 
kan gecombineerd worden met een wandeling of fietstocht 
door de landelijke wegen. Wie nadien de smaak te pakken 
heeft, kan verpozen in tal van restaurants en cafés. Om deze 
toeristen aan te trekken, zijn extra promotiecampagnes nodig 
waarin dag- en zelfs verblijfsarrangementen worden gepromoot. 
De fiere Vlamingen van N-VA willen het geografisch 
middelpunt opnieuw de aandacht geven dat het verdient. 
Ook de monumenten van de Keisdrupper, de Keiszak en het 
oorlogsmonument geven gestalte aan het verhaal van Opdorp. 
Een uiting van een identiteit die N-VA’ers kan bekoren.


